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استاندار هرمزگان:

 ۱۳ طرح برای توسعه بندرلنگه مصوب شد

مهدی دوستی در سفر به شهرستان بندرلنگه و نشست 
شــورای اداری اســتان با محوریت بررســی مسائل، 
مشــکلات و ظرفیت های بخش های مرکزی، مهران 
و شیبکوه این شهرستان، افزود: اصلی ترین مبحث در 
بندرلنگه اقتصاد دریا اســت، بندرگاه این شهرستان به 
دلیل وجود آبخورهای نامناســب، رشــد شناورهای 
و ایجــاد ظرفیت های جدید به طور قطع باید جابه جا 
شــود و جانمایی جدیدی انجام شود که این موضوع 
در نخســتین روزهای شروع به کار دولت سیزدهم در 

دستور کار قرار گرفت.
وی ادامه داد: نشســت مهمی با رئیس سازمان بنادر و 
دریانوردی و معاون وزیر راه و شهرســازی در روز اول 
فروردین ســال جاری داشتیم که در این جلسه ایجاد 
بنــدرگاه جدید برای بندرلنگه مطرح شــد و کارهای 

پژوهشی آن هم با اخذ مشاور به انجام رسید.
وی اضافــه کرد: یکی دیگــر از مهمترین موضوعات 
تخصیص زمین در پســکرانه های بندر است چرا که 
بندرگاه در آینده توسعه خواهد یافت و نیاز است زمین 

زیادی به آن تخصیص یابد.
رییس شورای اداری هرمزگان اظهار داشت: گازرسانی 
به اقصی نقاط هرمزگان کاری ضروری و مهم است و 
به مردم شهرستان بندرلنگه قول دادیم که این کار انجام 
شــود که عملیات گازرسانی به توسعه این شهرستان 

کمک می کند.
استاندار هرمزگان همچنین گفت: سالن های ورزشی 
نیمه تمام و همچنین طرح های نیمه تمام دیگر در حوزه 
آب و برق باقی مانده است که برای آن ها تصمیم هایی 

گرفته شد.
وی افزود: چند طرح اصلی در حوزه بندرلنگه به لحاظ 
زیرســاخت ملی وجود دارد، یک کریدور شــرق به 
غرب از این شهرســتان عبور می کند که برای این مهم 
اعتبارهای قابل توجهی دریافت شــد و همچنین برای 
جاده کمربندی بندرلنگه در این خصوص هم اعتباراتی 

در نظر گرفته شد که امیدواریم که بخشی از این طرح در 
دهه فجر امسال افتتاح شود.

استاندار هرمزگان در زمینه زیرساخت های آموزش و 
پرورش بندرلنگه هم اشاره کرد: مصوب شد که آموزش 
و پرورش ۲ رشته مختلف مربوط به علوم و فنون دریایی 
و زیر ساخت های شیلاتی ایجاد کند و برای تسریع در 
این کار تا زمان ساخت ابنیه و مدارس جدید، در مدارس 

فعلی این رشته ها فعال شود.
وی گفــت: یکی از بزرگترین طرح ها در بندرلنگه، به 
عنوان ابر طرح ملی مزرعه پرورش میگو مهرگان است، 
ایــن طرح بزرگ در زمینی به وســعت ۱۰ تا ۱۳ هزار 
هکتار می تواند توسعه یاقته و دومین مزرعه بزرگ دنیا 
محسوب می شود که می تواند در زمینه اشتغال زایی به 

شهرستان و استان کمک کند.
دوستی بیان داشت: راه اندازی یک همچنین طرح بزرگ 
ملی کار بسیار سختی اســت و این موضوع مهم را به 
طــور مجزا در کارگروه پیمان پیش می بریم که با ایجاد 
چنین ظرفیتی بخشی از نیازهای مردم هرمزگان در حوزه 

اشتغال، صادرات و افزایش تولید ناخالص ملی و غیره 
برطرف خواهد شــد. وی اشاره کرد: مسکن جوانان به 
عنوان یک مطالبه عمومی است که برای زمین مورد نیاز 
متقاضیان مسکن در شهرستان بندرلنگه یک قطعه ۵۰ 

هکتاری و یک قطعه ۷۰ هکتار مشخص شده است.
استاندار هرمزگان ادامه داد: زمینی هم که برای متقاضیان 
در نظر گرفته شد و در صورت احراز هویت متقاضیان 
بایــد مبلغ ۴۰۰ میلیون ریال هزینه آورده را واریز کنند 
تــا بتوان ظرف مــدت یک ماه کلنگ آن را بر زمین زد، 
بنابراین این موضــوع به مبلغ واریزی و تکمیل آورده 

متقاضیان بستگی دارد.
دوستی اضافه کرد: طرح هادی روستایی در ۲ بخش در 
شهرستان لنگه انجام خواهد گرفت، در حوزه تکمیل 
زیرساخت های صنعتی شهرستان بندرلنگه و همچنین 
آب رسانی و برق رسانی تصمیم هایی گرفته شد و در 
رابطه با برق رســانی به شهرک های صنعتی بندرلنگه 
اعتبارهایی در نظر گرفت شــد تا زمینه مســاعد برای 

جذب سرمایه گذار فراهم شود. 

        اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: ۱۳ طرح برای توسعه بندرلنگه مصوب شد که اجرای طرح مزرعه ۱۳ هزار هکتاری مهرگان گامی در جهت 
افزایش ضریب اشتغال و افزایش تولید ناخالص ملی است.

صنایع نیروهای بومی استان  
را بکار گیرند

اقتصاد کیش- نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس گفت: این شهر 
بیش از ۱۰۰ ساختمان ناایمن و در معرض آسیب شناسایی شده دارد و اصلاح عیوب 

آنها برای جلوگیری از بروز حوادث ضروری است.
حجت الاسلام محمد عبادی زاده در خطبه های نماز جمعه بندرعباس ضمن تسلیت 
به مردم آبادان و خوزستان ، افزود: وظیفه دستگاه های زیر مجموعه حاکمیت برخورد 
قاطع و عادلانه با تمام خاطیان اعم از حقیقی و حقوقی، بخش خصوص و دولتی است 

و بایستی با آنان برخورد شود.
وی با اشاره به اینکه پیش از این ساختمانی در تهران دچار سانحه مشابه شده بود افزود: 
وقتی گذاران ساختمان بلند مرتبه ای که ساخته می شود در معرض آسیب است باید 
تذکر داده و مشکل حل شود نه اینکه پس از وقوع حادثه کاسه چه کنم دست بگیریم.

امام جمعه بندرعباس اظهار داشت: شهرداری، سازمان نظام مهندسی و همه بخش های 
دارای مســوولیت دقت و نظارت کنند تا در ســاخت ساختمان ها با مال و جان مردم 

بازی نشود.
صنایع نیروهای بومی را بکارگیری کنند

نماینده ولی فقیه در هرمزگان در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اینکه بارها به 
صنایع غرب بندرعباس برای استفاده از نیروهای بومی تذکر داده شده است افزود: در 
این ارتباط تذکر رییس جمهور هم در سفر به هرمزگان در این خصوص تاثیر داشته و 

هم اکنون بکارگیری این نیروها روند مثبتی دارد اما مطلوب نیست.
وی ادامه داد: در این باره برای نخبگان نگرانی دارم و از صنایع می خواهم توجه ویژه 
به نخبگان، دانشــجویان، متخصصان و کسانی که در حوزه نخبگانی فعالیت می کند 

داشته باشند.
حجت الاسلام و المسلمین عبادی زاده خاطر گفت: این افراد باید با صنایع اتصال پیدا 
کرده و زمینه رشد و پیشرفت صنعت و اشتغال و درآمد را فراهم آورند، بنابراین صنایع 

توجه ویژه ای به این نیروها داشته و از این ظرفیت استفاده کنند.
درآمد کشور در پی توجه به همسایگان افزایش یافته است

امام جمعه بندرعباس در بخش دیگری از سخنان خود گفت: دولت سیزدهم توجه 
ویژه ای به همسایگان دارد و درآمدهای ما هم به واسطه افزایش ارتباطات با آنان بیشتر 

شده است.
وی افزود: سفر رییس جمهور به عمان حاوی پیام های متعددی است و این سفر نشان 
داد دولت و ریاست جمهوری هم به امنیت، افزایش ارتباطات با کشورهای همسایه، 
اجازه ندادن به رژیم صهیونیســتی برای تبدیل منطقه به حیاط خلوت خود و مهمتر 
تبادلات تجاری توجه دارد و در این سفر هم توافقنامه هایی منعقد شد که آثار بسیاری 

خواهد داشت.
حجت الاسلام والمســلمین عبادی زاده گفت: همچنین این روزها شاهد تحرکات 
صهیونیست ها هستیم که این سوال را در اذهان ایجاد می کند که آیا رژیم صهیونیستی 

از سر استیصال دست به این اقدام ها زده یا قصد تحرکات فعال دارد.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان گفت: در اقدام های اخیر آنان مانند ترور شهید خدایی و 
موشکباران منطقه زینبیه نشانگر آن است که می خواهند کاری کنند که جریان مقاومت 

تصمیم عجولانه بگیرد.
امام جمعه بندرعباس ادامه داد: صهیونیست ها نگرانی دارند سوریه که اکنون از ادوات 
روسیه استفاده می کند جولان را پس بگیرد و همچنین از اتفاق هایی که در منطقه رود 

اردن رخ می دهد واهمه دارند.
وی اشاره کرد: جریان مقاومت پاسخ و تصمیم خود را در مقابله با آنان تعیین می کند و 

رژیم صهیونیستی نمی تواند تعیین کننده بازی باشد.
امام صادق نقش بسیار بزرگی در هویت بخشی و شناسنامه دار کردن شیعه دارد

وی در بخش دیگری از سخنان خود ضمن تسلیت گفتن شهادت امام جعفر صادق )ع( 
اشاره کرد: این امام )ع( نقش بسیار بزرگی در هویت بخشی و شناسنامه دار کردن شیعه 
دارد و تبیین دایره المعارف فقه ارزشمند اسلامی توسط امام صادق )ع( بود، معتقدم فقه 

اسلام مدیون وجود ایشان است.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان: 

۱0 طرح نیمه تمام آبرسانی آب آشامیدنی 
۶۸ روستای بندرلنگه را پوشش می دهد

اقتصاد کیش-   مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: ۱۰ طرح نیمه 
تمام آبرســانی در شهرستان بندرلنگه وجود دارد که بهره برداری از آنها، ۶۸ روستا را 

پوشش می دهد.
عبدالحمید حمزه پور با بیان اینکه برای تکمیل و بهره برداری از این طرح ها و بهره مندی 
روستاییان از آب پایدار سه هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال اعتبار لازم است اظهار داشت: با 
تزریق ۲۰۰ میلیارد ریال اعتبار چهار طرح تا دهه فجر تکمیل و ۶ روستا با اجرای این 

طرح ها از آب پایدار بهره مند خواهند شد.
 وی اضافه کرد: از »دژگان« و »ناهنگ« بندرلنگه به عنوان ۲ مجتمع روستایی نیازمند 
توجه ویژه در حوزه آبرسانی هستند تا آب مورد نیاز آن ها به پایداری لازم برسد و به 
دلیل نیاز آبی ناهنگ و شرایط حاکم بر آن، اولویت نخست آبفا در بخش روستایی است 

که مرحله نخست آن هفته دولت وارد مدار بهره برداری خواهد شد.
حمزه پور ادامه داد: این آب شیرین کن توسط سرمایه گذار بخش خصوصی در حال 
احداث اســت که ۱۰ روستا با جمعیت ۶۷۰ خانوار را پوشش می دهد که امیدواریم 
در مرحله نخست بهره برداری آن، سه روستای ناهنگ، هیرو و جاوید از آب شرب 

پایدار بهره مند شوند.
مدیرعامل آبفا هرمزگان، آبرســانی به سایر روستاهای تحت پوشش این مجتمع را 

نیازمند اجرای ۲۰ کیلومتر خط انتقال و پنج کیلومتر شبکه توزیع عنوان کرد.
وی همچنین از رفع محرومیت آبی در حوزه دژگان با مشــارکت قرارگاه امام حسن 
مجتبی)ع( خبر داد و گفت: با تکمیل این طرح ۱۴ روستای بخش مهران از آب شرب 

پایدار بهره مند خواهند شد.
حمزه پور از عقد قرارداد با سرمایه گذار آب شیرین کن »حمیران« خبر داد و گفت: این 
آب شیرین کن چهار سال بدون هیچ پیشرفتی راکد مانده بود که با ختم پیمان، تکمیل 
این طرح به سرمایه گذار جدید واگذار شد تا روند اجرای این طرح و تامین نیاز آبی 

روستا سرعت بیشتری بگیرد.
وی اعتبار مورد نیاز بازسازی شبکه آب روستای » رستاق« و »نخل میر« اشاره کرد و 
گفت: این طرح ۲۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد که مقرر شد با تامین اعتبار از محل سفر 

استاندار هرمزگان آغاز شود.
مدیرعامل آبفا در پایان به شبکه های فرسوده آب شهر بندرلنگه اشاره کرد و افزود: ۴۰ 

درصد شبکه های آب این شهر فرسوده است.
وی تخصیص اعتبار مورد نیاز برای بازسازی شبکه فرسوده را ضروری دانست و ابراز 

امیدواری کرد: با تزریق اعتبار بتوان جلوی هدر رفت بالای آب را گرفت.

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

مدیر کل راه و شهرسازی هرمزگان:

 ۳50هکتار زمین برای اجرای نهضت ملی 
مسکن در بندرعباس اختصاص می یابد

اقتصاد کیش-    مدیر کل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: در راستای تحقق وعده 
رییس جمهور به مردم برای ساخت مسکن در کشور و اجرای نهضت ملی مسکن 

امسال ۳۵۰ هکتار زمین در بندرعباس اختصاص می یابد.
 عباس کمالی افزود: با توجه به نیاز روز افزون به مسکن از سوی اقشار مختلف مردم 
هم اکنون پیگیر تحویل زمین در بندرعباس برای نهضت ملی مسکن هستیم تا ثبت 

نام از متقاضیان این طرح به سرعت انجام شود.
وی ادامه داد: ۲ رویکرد مهم ســامان بخشــی حوزه مسکن و توسعه راه های استان 
را از زمان حضور در این مســوولیت دنبال کرده و ادامه خواهیم داد که دراین مدت 

حمایت های خوبی وجود دارد.
وی با اشاره به ضرورت سامان دهی بافت فرسوده افزود ؛یکی از مهمترین دغدغه ها، 
ســامان دهی بافت فرسوده است و در این راستا برنامه های خوبی را در دستور کار 
قرار داده ایم.چرا که معتقدم اگر با برنامه نباشیم امکان حذف بافت فرسوده وجود 

نخواهد داشت.
مدیرکل راه و شهرسازی استان هرمزگان اشاره به اهمیت کار رسانه اضافه کرد: رسانه 
ها نقش اساســی و غیر قابل انکاری در توسعه فرهنگی ،آموزشی و ارتقای آگاهی 
جامعه دارند بنا براین همه باید با هم افزایی حوزه رســانه را در تحقق رســالتهایش 

یاری داد.
کمالی بر حمایت از ۴حوزه فرهنگی تاکید کرد و اظهار داشت: بنای ما و مجموعه 
همکاران بر حمایت از حوزه های دینی، فرهنگی، آموزشی و رسانه هاست، به طور 
طبیعی تقویت این حوزه ها جامعه را در مقابل تهاجم  فرهنگی و رسانه ای مصون 

و محفوظ خواهد کرد.

انجام تعمیرات اساسی ۹ فروند شناور 
در بندر شهید رجایی بندرعباس

اقتصاد کیش-  معاون فنی و نگهداری اداره کل بنادر و دریا نوردی هرمزگان گفت: از 
ابتدای سال جاری تاکنون ۹ فروند شناور ملکی جهت انجام تعمیرات زیر آبی و اساسی 

در سرسره تعمیراتی بندر شهید رجایی داگینگ شده است.
محمدرضا پوررجبی اعلام کرد: از این تعداد شــناور هفت فروند از این شناورها در 
اداره تعمیرات و تجهیزات بندر شهید رجایی و دو فروند شناور)لایروب های سومار 
و منصور ( نیز در یکی از مجموعه های کشــتی سازی استان داک و تعمیرات زیرآبی 

آنها آغاز شده است.
وی در ادامه به تعمیر اساســی و زیرآبی شــناور راهنمابر "هادی یک "اشــاره کرد و 
افزود: این شناور بعد از برطرف شدن نقص پروانه های سیستم رانش و هم راستاسازی 
پروانه های سیستم مذکور، شافت انتقال قدرت و همچنین تعمیرات بدنه زیرآبی به آب 
اندازی و به طور همزمان شناور راهنمابر هادی سه داکینگ و بر روی زین در خشکی 

مستقر شد.
پوررجبی عمده تعمیرات زیرآبی و اساسی شناور راهنمابر "هادی یک" و "هادی سه" 
را شامل از آب گیری و داکینگ، خزه تراشی بدنه زیرآبی و شستشوی آن، رنگ زدایی، 
انجام عملیات ضخامت سنجی بدنه زیرآبی و تعویض ورق، اندازه گیری و بررسی 

وضعیت شافت و پروانه سیستم رانش و تمیزکاری و لایروبی مخازن برشمرد.  
معاون فنی و نگهداری اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان جنس بدنه این شناور را 
آلومینیوم دریایی عنوان کرد و ادامه داد: این شناورها با حدود ۱۷ متر طول، ۴.۶۰ متر 

عرض، ۲.۳۰ متر ارتفاع و دارای ۱.۲۵ متر آبخور می باشد.  
به گفته وی، ماموریت اصلی این نوع شناورها انتقال راهنما به کشتی و بالعکس بوده و 

در سایر ماموریت های مورد نیاز نیز ایفای نقش می کنند.  
پوررجبی اضافه کرد: در سال گذشته نیز بیش از ۲۰ فروند شناور با کاربری های مختلف 
در این اداره کل و دیگر کشــتی ســازی های استان تعمیر و به ناوگان خدمات دریایی 

جنوب کشور محلق شدند.
عملیات به آب اندازی و از آب گیری )داکینگ و آنداکینگ( گفته می شود.

۲۲0 نفر در آزمون جامع هماهنگ 
گردشگری در بندرعباس شرکت کردند

اقتصاد کیش-   مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: 
۲۲۰ نفر در ۴ رشته در آزمون جامع هماهنگ گردشگری در بندرعباس شرکت کردند.
سهراب بناوند در حاشیه برگزاری آزمون جامع هماهنگ گردشگری در بندرعباس، 
افزود: این آزمون با حضور ناظر عالی وزات میراث فرهنگی در رشــته های مدیریت 
تاسیسات گردشگری، مدیر فنی بند ب، راهنمایان طبیعت گردی و راهنمایان فرهنگی 

برگزار شد.
وی ادامه داد: شــناخت صنعت گردشگری، آشنایی با قوانین و مقررات گردشگری، 
بازاریابی گردشــگری، برنامه ریزی و سرپرســتی گشــت ها، شناسایی مسیرهای 
گردشگری، آشنایی با جوامع محلی، آشنایی با تنوع زمین شناسی، آشنایی با پستانداران 
ایران، مبانی اکو توریسم، آشنایی با پرندگان و پرنده نگری و زبان تخصصی عناوین 
سرفصل های این آزمون آموزشی بود. وی افزود: به پذیرفته شدگان در آزمون گواهی 

پایان دوره و کارت راهنمایان طبیعت گردی و ایران گردی اعطا می شود

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی هرمزگان خبرداد:

تعامل در جهت رفع مشکلات ۴0 روستای شهرستان قشم
اقتصاد کیش-   مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
استان هرمزگان از تسهیل در روند بهسازی روستاهای 

شهرستان قشم با همکاری منطقه آزاد خبرداد. 
شــهریار نوری زاده افزود: بــا هدف بهبود وضعیت 
معابر داخل محدوده مصوب طرح هادی روســتاها و 
افزایش ایمنی ســاکنان جزیره قشم و همچنین تامین 
مسکن روستاها و شهرهای زیر ۲۵۰۰۰ نفر جمعیت و 
اجرای پروژه های عمرانی در سطح جزیره تفاهم نامه 
همکاری بین ســازمان منطقه آزاد قشم و بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی استان هرمزگان منعقد شد.
وی با تقدیر از تعامل مدیرعامل منطقه آزاد قشــم و 
دهیاران شهرســتان قشم، اظهار کرد: با عملیاتی شدن 
مفاد این تفاهم نامه شــاهد آسفالت معابر و طرح های 

هادی روستاهای شهرستان قشم خواهی بود.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان هرمزگان 
بــا بیان اینکه این تفاهم نامــه به منظور بهره گیری از 
ظرفیت هــای محلی جهــت هم افزایی و توســعه 
فعالیت های عمران روستایی منعقد شد، خاطرنشان 
کرد:  با اجرای این تفاهم نامه شــاهد افزایش سرعت 
اجــرای طرح ها و همچنین مدیریت بهینه هزینه های 
عمرانــی در طرح های توســعه روســتاهای جزیره 

خواهیم بود.
وی با اشــاره به اینکه دهیاری های روستاهای جزیره 
قشــم در صورت آمادگی و انجام زیرســازی جهت 
آسفالت معابر در نوبت اجرای این طرح قرار خواهند 
گرفت، اظهار کرد: تحول و بهسازی روستاهای طولا 
و تورگان به بنیاد مسکن واگذار شد که امیدواریم در 

آینده شاهد سرعت بخشیدن به فرآیند خدمت رسانی 
این روستاها باشیم.

نــوری زاده در پایان عنوان کرد: این امر علاوه بر رفع 
مشکلات حدود ۴۰ روستا گامی بلند و موثر در راستای 
خدمــت گذاری دولت جمهوری اســلامی ایران به 

روستائیان خواهد بود

مصوبات جلسه مسئولان اجرایی قشم در کمیسیون عمران 
مجلس مشخص شد

اقتصاد کیش-   جلسه کمیسیون عمران مجلس با حضور 
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، 
نمایندگان اســتان در مجلس، فرماندار و شهردار قشم و 
جمعی از شهرداران جزیره بیستم اردیبهشت ماه امسال 
برگزار شــد و هم اکنون مصوبات این جلسه ابلاغ شده 

است. 
ارائه لایحه مدیریت مناطق آزاد و حل دوگانگی مدیریت 
در این مناطق توسط سازمان منطقه آزاد قشم به مجلس، 
یکی از مصوبات این جلسه بود که توسط رییس کمیسیون 

عمران مجلس برعهده سازمان منطقه آزاد قشم گذاشته 
شد و به زودی تدوین می شود.   حل معضل دوگانگی 
مدیریت در مناطق آزاد به ویژه جزیره قشم و پیشگیری 
از تداخل وظایف دستگاه های اجرایی، سرعت توسعه 
در جزیره را شتاب می بخشد و نویدبخش آینده روشن 
برای جزیره خواهد بود.  همچنین در این جلسه مقرر شد 
سازمان شهرداری ها تسهیلات کم بهره برای اجرای طرح 
های مهم شهرداری قشم که به پیشنهاد شهرداری ها ارائه 
می شود، ارائه دهد.  در بخشی دیگر از این جلسه مقرر 

شد سازمان شهرداری ها به هریک از شهرداری های قشم 
) رمکان، لافت، طبل، درگهان و سوزا( یک دستگاه ماشین 
حمل زباله اختصاص دهد و سایر ماشین آلات خدماتی 
و عمرانی را نیز در اختیار شهرداری های تازه تاسیس قرار 
دهد.  مشارکت فعال سازمان منطقه آزاد قشم در طرح های 
مناطق آزاد و اختصاص بودجه جهت پروژه های عمرانی 
منطقه آزاد قشم برای خصوصا پل خلیج فارس، بزرگراه 
لافت - درگهان و تامین آب شــرب شهرهای قشم نیز 

موضوع دیگری بود که در این جلسه مصوب شد


